

PRAYERS

Two petitions for Private Bills were presented in accordance with Standing Order 71(1).

Mr. Yurko, seconded by Mr. Penner, by leave of the House, introduced Bill C-228, An Act to grant a pardon to Louis David Riel, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The House resumed debate on the motion of Mr. MacLaren, seconded by Mr. Lumley,—That Bill C-21, An Act to provide borrowing authority, be now read a second time and referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

And debate continuing;

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Clark (Brandon—Souris) for Mr. Beatty on the Standing Committee on Public Accounts.

Mr. Flis for Mr. Ostiguy on the Standing Committee on Transport.

Mr. Bloomfield for Mr. Robinson (Etobicoke—Lakeshore) on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

At 5.58 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 2(1).

PRIÈRE

Deux pétitions introductives de projets de loi privés sont présentées, conformément à l'article 71(1) du Règlement.

M. Yurko, appuyé par M. Penner, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-228, Loi accordant un pardon à Louis David Riel, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. MacLaren, appuyé par M. Lumley,—Que le projet de loi C-21, Loi portant pouvoir d'emprunt, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

Le débat se poursuit;

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes conformément à l'article 69(4)b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Clark (Brandon—Souris) en remplacement de M. Beatty sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics.

M. Flis en remplacement de M. Ostiguy sur la liste des membres du Comité permanent des transports.

M. Bloomfield en remplacement de M. Robinson (Etobicoke—Lakeshore) sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

A 17h58, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à onze heures, conformément à l'article 2(1) du Règlement.

le Président

LLOYD FRANCIS

Speaker